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        Biedrība „Latvijas Florbola savienība” 
         Reģ. Nr. 40008025888 

         Miera ielā 15-1, Rīga, LV – 1001 
   Tālr.: +371 67473013 
Fakss: +371 67473014 

e-pasts: info@floorball.lv 
www.floorball.lv 

LATVIJAS FLORBOLA SAVIENĪBAS 
BIEDRU SAPULCES PROTOKOLS 

Nr. 1/23 

2023. gada 30. maijā 

Sapulce sasaukta: 2023. gada 16. maijā sapulci sasauca Latvijas Florbola savienības (turpmāk tekstā – 
LFS) valdes priekšsēdētājs Ilvis Pētersons. 
Sapulce atklāta: 2023. gada 30. maijā pulksten 14.00 Radisson Blu Hotel Rīdzene, Reimersa ielā 1, 
Rīgā. 
Sapulci vada: LFS prezidents Ilvis Pētersons. 
Sapulcē piedalās: 26 (divdesmit seši) LFS biedri: 

N. 
p. k. 

LFS biedra (juridiskās personas) oficiālais 
nosaukums

Reģistrācijas 
Nr.

Organizācijas 
pārstāvis

Iesniegtie 
dokumenti

1. Biedrība „Latvijas Jaunatnes progresa 
savienība” 40008017594 Andris Dzenis Delegāta   

veidlapa

2. Biedrība „Kocēnu sporta klubs” 40008054406 Valdis Levkāns Delegāta   
veidlapa

3. Nodibinājums „Valmieras sporta klubs” 40008128531 Sandis Kārkliņš Delegāta   
veidlapa

4. Biedrība „Florbola klubs „Kurši” 40008030408 Egils Sveilis Delegāta   
veidlapa

5. Ropažu novada pašvaldība 90000067986 Remārs Vikānis Delegāta   
veidlapa

6. Biedrība „Florbola klubs „Madona” 40008146306 Andris Pīlups Pilnvara

7. Biedrība “Florbola klubs “Valka” 40008128616 Ilvars Rullis Delegāta   
veidlapa

8. Biedrība „Sporta klubs „Lielvārde” 40008080860 Ainars Puķītis Delegāta   
veidlapa

9. Valmieras sporta skola 90000043403 Sandis Kārkliņš Delegāta   
veidlapa

10. Biedrība „Florbola klubs “Rīgas Lauvas” 40008070383 Jurijs Fedulovs Delegāta   
veidlapa

11. Lielvārdes novada sporta centrs 90001880334 Ainars Puķītis Delegāta   
veidlapa

12. Biedrība „LINO.LV" 40008150585 Rasa Siliņa Delegāta   
veidlapa

13. Biedrība „JK Florbols" 50008166821 Jānis Anis Delegāta   
veidlapa

14. Florbola Sporta skola 3071802955 Egils Sveilis Delegāta   
veidlapa
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No 29 biedriem sapulcē piedalās 26 biedri un biedru pārstāvji, līdz ar to biedru sapulce ir lemttiesīga. 

Sēdi protokolē: Dace Grizāne. 

Darba kārtība 
1. Sapulces atklāšana.  
2. Sapulces vadītāja apstiprināšana. 
3. Balsu skaitīšanas komisijas ievēlēšana. 
4. Protokolista ievēlēšana. 
5. Darba kārtības apstiprināšana. 
6. Sapulces reglamenta apstiprināšana. 
7. LFS prezidenta ziņojums. 
8. Revidenta ziņojums par 2022. gada pārskatu.  
9. LFS komiteju vadītāju ziņojumi:  

9.1. Sacensību komitejas vadītāja ziņojums; 
9.2. Tiesnešu komitejas vadītāja ziņojums; 
9.3. Jaunatnes komitejas vadītāja ziņojums; 
9.4. Sieviešu florbola attīstības komitejas vadītāja ziņojums;  
9.5. Veterānu komitejas vadītāja ziņojums;  
9.6. Disciplinārās komitejas vadītāja ziņojums;  
9.7. Apelācijas komitejas vadītāja ziņojums;  
9.8. Antidopinga komisijas vadītāja ziņojums.  

10. 2023./24.gada sezonas plānotais budžets.  
11. Debates par komiteju ziņojumiem. 
12. LFS biedru iesniegumu izskatīšana. 
13. Sapulces slēgšana.  

1. Sapulces atklāšana. 
LFS prezidents Ilvis Pētersons atklāj LFS biedru sapulci. 

2. Sapulces vadītāja apstiprināšana. 

15. Biedrība ,,MMK Devil & Witches” 40008169135 Artis Drēziņš Delegāta   
veidlapa

16. Biedrība ,,Florbola klubs „Saulkalne” 40008114457 Jurijs Fedulovs Delegāta   
veidlapa

17. Biedrība ,,Florbola centrs” 40008163895 Ilvis Pētersons Delegāta   
veidlapa

18. Kocēnu sporta skola 4471803055 Jānis Dainis Delegāta   
veidlapa

19. Talsu novada dome 90009113532 Mārtiņš Maķevics Pilnvara

20. Ādažu novada dome 90000028989 Mārtiņš Neilands Delegāta   
veidlapa

21. Cēsu novada pašvaldība 90000031048 Andris Rajeckis Pilnvara

22. Biedrība „Kuldīgas florbola klubs” 50008177261 Rasa Siliņa Pilnvara

23. Biedrība ,,Florbola klubs „Lekrings” 40008239517 Artis Malkavs Delegāta   
veidlapa

24. Biedrība „Florbola attīstības aģentūra” 40008158076 Andris Pīlups Delegāta   
veidlapa

25. Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta 
skola 90000033176 Normunds Grunckis Delegāta   

veidlapa

26. Biedrība “Florbola klubs Jēkabpils" 40008199996 Inita Dimante Delegāta   
veidlapa
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Ilvis Pētersons izvirza savu kandidatūru balsojumam. 
Balsojums: Par – 26, pret – 0. 
Lēmums: Apstiprināt Ilvi Pētersonu par LFS biedru sapulces vadītāju. 

3. Balsu skaitīšanas komisijas vēlēšanas. 
Ilvis Pētersons izvirza Initas Dimantes un Andra Dzeņa kandidatūras balsojumam. 
Balsojums: Par – 26, pret – 0. 
Lēmums: Apstiprināt Initu Dimanti un Andri Dzeni par LFS biedru sapulces balsu skaitītājiem. 

4. Protokolista ievēlēšana. 
Ilvis Pētersons izvirza Daces Grizānes kandidatūru balsojumam. 
Balsojums: Par – 26, pret – 0. 
Lēmums: Apstiprināt Daci Grizāni par LFS biedru sapulces protokolisti. 

5. Darba kārtības apstiprināšana.  
Ilvis Pētersons izvirza balsojumam darba kārtības projektu. 
Balsojums: Par – 26, pret – 0.  
Lēmums: Apstiprināt LFS biedru sapulces darba kārtību. 

6. Sapulces reglamenta apstiprināšana. 
Ilvis Pētersons piedāvā sapulces reglamenta projektu: 
Prezidenta ziņojumam – 15 minūtes,  
komiteju ziņojumiem – līdz 5 minūtēm,  
uzstāšanās debatēs – pirmo reizi – līdz 5 minūtēm, otro reizi – līdz 2 minūtēm. 
Balsojums: Par – 26, pret – 0. 
Lēmums: Apstiprināt LFS biedru sapulces darba reglamentu. 

7. LFS prezidenta ziņojums. 
Ilvis Pētersons ir sagatavojis prezentāciju par 2022./2023. gada sezonu (skatāma LFS mājaslapā:  
floorball.lv). Prezentācijā ir apkopoti statistikas dati par LFS licencētajiem spēlētājiem, treneriem, ko-
mandām, sacensībām, apmeklētājiem, mājaslapas apmeklējumiem, sociālo mediju statistiku, publikāci-
jām medijos, sportistu reģistru, audzēkņu skaitu sporta skolās, TV translācijām un  gaidāmajiem 
pasākumiem.  
Nākotnes plāni: 

- finansējuma piesaiste (sponsori, projekti); 
- Treneru komitejas vadītājs; 
- projekts “Florbols skolām”; 
- 4 Nāciju turnīra organizēšana; 
- Talantu akadēmija - U17 (19) nodrošināšana; 
- Ētikas komisijas izveide un ētikas kodekss; 
- Latvijas kauss, LAT-EST līga; 
- meiteņu iesaiste florbola nodarbībās; 
- www.floorball.lv vizuālās izmaiņas; 
- online un spēļu protokolu sistēmas izmaiņas; 
- talantu akadēmija - U15 un/vai U23. 

Ilvis Pētersons infomē, ka 2022./2023. gada sezonā visās pieaugušo līgās ir zināma stabilitāte, jauniešu  
līgā - komandu  pieaugums.  
Skatītāju apmeklējumam izaugsme tieši play-off laikā, salīdzinot ar regulāro sezonu, kas dod iespēju arī 
klubiem gūt lielākus ienākumus.  
Papildus LFS organizētajām spēļu tiešraidēm tika nodrošinātas Biedrības “Florbola klubs Lekrings” 13 
tiešraides LFS YouTube kanālā, jo spējuši sasniegt pietiekami labu kvalitāti.  
Tāpat LFS pirmo reizi noorganizējusi meiteņu nometni ar simbolisku dalības maksu un sasniegts labs 
apmeklējums.  
Informē, ka Latvijas vīriešu izlase Pasaules spēlēs ieguva 4.vietu un pirmo reizi tika saņemta naudas 
balva no valsts, turklāt maksimāli iespējamā summa, kas tika sadalīta vienādi uz visiem dalībniekiem 
un personālu. 
Informē, ka treneru seminārs augustā bijis salīdzinoši labi apmeklēts, no 8 lekcijām bija 5 ārvalstu lek-
tori. Nākamais būs jūlijā, izlases nometnes laikā. 
Ziņo, ka neplānoti radās iespēja U19 sieviešu izlasei tomēr piedalīties U19 Pasaules čempionātā, kam 
tika atrasts finansējum un tika realizēts.  

http://www.floorball.lv
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Informē, ka ir atjaunota tiesnešu apmaiņas programma starp Somiju un Latviju. Nākamajā sezonā atkal 
tiks veiktas šādas rotācijas.  
Informē, ka pats svarīgākais darbs ir fnansējuma piesaiste, no tā izriet viss pārējais. Daudz ietekmē arī 
situācija valstī un valdībā - ja notiek kādas izmaiņas, tās skar arī mūs, ko bieži nevaram ietekmēt.  
Ziņo, ka joprojām tiek meklēts Treneru komitejas vadītājs. Vairāki uzrunāti, šobdrīd tiek gaidītas at-
bildes.  
Informē, ka salīdzinoši ar iepriekšējo gadu, vairāk licencētas meitenes, pateicās klubiem, kas ar to 
nodarbojās.  
Lēmums: Informāciju pieņemt zināšanai. 

8. Revidenta ziņojums par 2022. gada pārskatu. 
Nolasa Dace Grizāne. 
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

9. LFS komiteju vadītāju ziņojumi: 

9.1. Sacensību komitejas vadītāja ziņojums. 
Oskars Kirkils pateicās komandām un komitejām par sadarbību sezonas laikā. Informē, ka būtiskākais, 
kam pievērsta uzmanība ir Nolikuma ievērošana. Kopš šī gada1.janvāra pieņemti 49 lēmumi. 
Pasakās komitejas biedriem par diskusijām, kas bieži vien bijušas dažādas.  
Uz nākamo sezonu plāno mājas spēļu zāļu novērtēšanas procedūru. Kā arī pievērsīs lielāku uzmanību  
Nolikumā noteiktajam cilvēku skaitam pie galdiņa un to apģērbam. Aicina par pārkāpumu gadījumiem 
ziņot arī pašām komandām. 
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

9.2. Tiesnešu komitejas vadītāja ziņojums. 
Māris Kumerdanks - - šajā pārskata periodā Tiesnešu komiteja ir plānveidīgi strādājusi pie tiesnešu 
mācību semināru organizēšanas un vadīšanas. Tika noorganizēti 2 mācību semināri, kuros mācības pas-
niedza gan Latvijas, gan ārvalstu speciālisti. Tiesnešu komiteja piedalījās arī treneru seminārā, kurā tika 
pārrunāti spēles noteikumi un to interpretāciju piemērošana. 
Iepriekšējā sezonā, sadarbībā ar Somijas florbola savienību, tika nodrošināta arī tiesnešu apmaiņa starp 
Latviju un Somiju. Pirmo reizi Somijas tiesneši apkalpoja arī Latvijas vīriešu 1.līgas spēli. Šo sadarbību 
plānots turpināt arī nākamajās sezonās, kā arī ir pārrunātas sadarbības iespējas ar Zviedrijas florbola 
federāciju par iespējamām tiesnešu apmaiņām.  
Sadarbībā ar Jaunatnes komiteju, izdevās arī jaunos tiesnešus vairāk iesaistīt jauniešu čempionāta play-
off spēļu tiesāšanā.  
Ar šī gada 1.janvāri Tiesnešu komiteja pārņēma spēļu nozīmēšanas funkciju no Sacensību komitejas. 
Vērtējot šīs funkcijas izpildi secināms, ka jāatrod veidi kā piesaistīt papildus tiesnešus un jāpārrunā jau-
natnes čempionāta play-off spēļu organizēšana, jo kopējais tiesnešu skaits ir nepietiekams un spēļu or-
ganizēšana darba dienas darba laikā rada problēmas atrast pieejamus tiesnešus, lai nodrošinātu spēles 
apkalpošanu. 
Vēlas pateikties visām komandām, klubiem un organizatoriem par sadarbību un sapratni iepriekšējā 
sezonā un ir jau ieskicētas nākamās sezonas plānotās aktivitātes, lai veicinātu tiesnešu attīstību.       
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

9.3. Jaunatnes komitejas vadītāja ziņojums. 
Mārtiņš Maķevics informē, ka 29. LBJČ centies sabalansēt visu ineterese un iespējas. Cerēja, ka se-
zonas laikā atliks vairāk laika uzraudzībai un izvērtēšanai, bet ņemot vērā darba apjomu, tas paliek uz 
starpsezonu.  
Informē, ka sezonu nepabeidza 2 komandas. Toties klāt nākušas vairākas bērnu komandas vecuma 
grupās no U8 - U11.  
Kopumā čempionāts ticis aizvadīts cieņpilni un koleģiāli. 
Ziņo, ka visvairāk sūdzību saņemts par tiesnešu kvalitāti un godaprātu.  
Aicina izskatīt iespēju Tiesnešu komitejai vismaz 1 tiesnesi nozīmēt arī U16 vecuma grupai, jo šis ve-
cums esot visproblemātiskākais, kur sezonas laikā nācies izvērtēt visvairāk sodus un piešķirt diskvali-
fikācijas.  
Informē, ka būtu vēlējies labāku sadarbību ar Tiesnešu komiteju. Kopā tika izveidots jauno tiesnešu 
tests, kopumā pieņemot 354 jauno tiesnešu testus, nolicencējot lielu apjomu ar jaunajiem tiesnešiem. 
Tomēr Jaunatnes komitejas piedāvātās ieceres Tiesnešu komitejai tālāk netika realizētas. Pozitīvi, ka 
liela daļa tomēr tika iesaistīti play-off spēļu tiesāšanā kopā ar pieredzējušiem tiesnešiem. 
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Vērtē, ka laba sadarbība izveidojusies ar Sacensību komiteju un Disciplināro komiteju.  
Informē, ka attiecībā un meiteņu spēlem centies panākt lielāku spēļu, posmu skaitu, daļēji tas esot izde-
vies. 
Gatavojoties nākamajai sezonai ir izsūtīta aptaujas anketa, aicina klubu pārstāvjus paskubināt savus 
trenerus un iedot kādu vērtīgu atziņu. 
Informē, ka ir sagatavoti rezultātu apkopojumi par visām līgām, ko izsūtīs visām komandām. Analizējot 
tos, vēlas panākt, lai pēc iespējams mazāk spēļu beigtos ar rezultātu, kas nepārsniedz 4 vārtu pārsvaru. 
Tāpat izveidota transporta atskaite - cik kurš brauc un cik tālu brauc, un kā tas izskatās sezonas 
griezumā  
Izsaka pateicību visiem par sadarbību, īpaši posmu organizatoriem.  
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

9.4. Sieviešu florbola attīstības komitejas ziņojums. 
Jānis Dainis Sieviešu attīstības komitejas vārdā izsaka pateicību LFS un Janatnes komitejas vadītājam 
Mārtiņam Maķevicam, kopā sadarbojoties ir panākts, ka meiteņu komandu skaits audzis.  
Informē, ka tikusi atjaunota meiteņu U16 grupa, kā arī nākušas klāt vairākas meiteņu U10 komandas. 
Plānā ir atjaunot arī meiteņu U8 komandas. 
Informē, ka pēdējos 2 gados no jauna parādījušās komandas Babītē, Valkā, Grobiņā, Slampē un atjauno-
jusies Talsos. Cer arī uz Jēkabpili, Rēzekni un citām vietām.  
Ziņo, ka nākamā komanda Latvijas U19 sieviešu izlasē vairs nebūs dominējoši no Rubenes spēlētājām, 
bet sākotnēji NND, Rīgas lauvas, Lekrings un tad tikai Rubenes meitenes.  
Informē, ka salīdzinot ar citiem gadiem, meitenēm ir samazinājies fiziskās izturības slieksnis. 
Plāno atjaunot arī Latvijas sieviešu 1.līgu Latvijas čempionātā.  
Iesaka, ka jāiesaista vairāk sporta skolotājus.  
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

9.5. Veterānu komitejas vadītāja ziņojums. 
Ansis Kusiņš ziņo, 2022./2023.gada sezonā Veterānu čempionāts startēja divās vecuma grupas - 35+ un 
45+. 
35+ piedalījās 7 komandas, izspēlējot 3 apļu turnīru, katrai komandai 18 spēles, 45+ piedalījās 5 ko-
mandas, izspēlējot 4 apļu turnīru, katrai komandai 16 spēles.  
Spēles notieka sabraukuma posmos, katra komanda organiz;eja vismaz 1 posmu.  
45+ čempionāts aizritējis veiksmīgi, tika izspēlēti 8 posmi, vecuma grupā 35+ no 8 posmiem, 
divos dažādu iemslu dēļ (slimības, traumas, dalība 1.un 2. līgas izslēgšanas spēlēs), neieradās pa vienai 
komandai.  
Pēdējos posmos abās vecuma grupās 1.-3.vietu komandas tika apbalvotas ar kausiem un medaļām.  
Pateicās LFS par sarūpētajiem apbalvojumiem. 
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

9.6. Disciplinārās komitejas vadītāja ziņojums. 
Andris Dzenis informē, par Disciplinārās komitejas darbu. Uzskata, ka Sacensību komiteja sev uzticē-
tos jautājumus risina sekmīgi, jauniešu disciplīnas jautājumus uzņēmusies Jaunatnes komiteja, cer, ka 
nākotnē nebūs nepieciešamības pēc Disciplinārās komitejas.  
Ziņo, ka tie daži lēmumi, kas sezonas laikā bijuši, visbiežāk atstājuši spēkā Sacensības komitejas lē-
mumus, un gandrīz nekad nav pārsūdzēti Apelācijas komitejā. 
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

9.7. Apelācijas komitejas vadītāja ziņojums. 
Andris Dzenis informē, ka Apelācijas komitejai sezonas laikā izskatījusi 1 gadījumu.  
Ierosina Apelācijas komitejas darbu sadalīt 2 daļās - pārkāpumi un lēmumu izskatišana atstāt Apelācijas 
komitejas ziņā. Atsevišķi vajadzētu izveidot Ētikas komiteju/komisju. Aicina risināt visu iekšienē, atbil-
stoši Nolikumam.  
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

9.8. Antidopinga komisijas vadītāja ziņojums. 
Andris Dzenis informē, ka antidopinga komisijai šajā sezonā nav bijis neviens izskatāms gadījums.  
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

10. Par 2023./2024. gada sezonas plānoto budžetu. 
Ilvis Pētersons informē, ka ir sagatavots nākamā gada budžeta ieņēmumu un izdevumu plāns.  
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Informē, ka šī ir optimistiskākā prognoze.  
Ziņo, ka ievērojami samazināts budžets izlasēm. Kritēriju īpatnības ļauj mūsu budžeta “grozam” 
pieteikties jauniem sporta veidiem, bet galvenie cietēji esam mēs.  
Informē, ka šī gada 19.maijā, Nacionālās sporta padomes lēmumā, šogad florbols ticis iekļauts prior-
itāro sporta veidu sarakstā, no 20 sporta veidiem 10.vietā. Šis lēmums gan vēl jāapstiprina valdībai. 
Summa izskatoties paliela, bet tā kompensēs tikai VAS “Latvijas meži” ziedojuma iztrūkumu, kas vei-
doja apmēram EUR 70 000,- salīdzinot ar pagājušo gadu un izlašu finansējuma samazinājumu. 
Informē, ja tiks izmainīta attiecība prioritārajos sporta veidos, vai šī sistēma vispār tiks sagrauta, tad 
sagaida milzīgs izaicinājums. 
Informē, ka nākamajā gadā ministrijai var būt cits redzējums, tādēļ šis, prioritāro sportu veidu dalījums, 
nav stabila garantija. 
Ienākumu daļā - Dalības maksas, licences, pārejas, dotācijas no Izglītības un zinātnes ministrijas, 
Latvijas Sporta federāciju padomes, projektu līdzekļi, sponsoru iemaksas, pašvaldību līdzfinansējumi.  
Izdevumu daļā - lielākie izdevumi – izlašu nodrošināšanai, maksājumi Starptautiskajai Florbola        
Federācijai (IFF), tiesnešu pakalpojumi, nodokļu nomaksa, darbinieku atalgojums, sacensību             
organizēšana, video tiešraides, telpu noma, izdevumi par degvielu.  
(Skatāms LFS mājaslapā: floorball.lv). 
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

12. Debates par LFS komiteju vadītāju ziņojumiem. 
Artis Drēziņš (Biedrība ,,MMK Devil & Witches”). 
Vēlas vēlreiz atvainoties par dopinga lietu pirms 4 gadiem, aicina komandu pārstāvjus atgādināt 
spēlētājiem par aizliegto vielu sarakstu.  
Aicina būt uzmanīgiem ar izteikumiem, kā arī ierakstiem sociālajos tīklos, dažreiz tuvu sodāmības ro-
bežai. 

Andris Pīlups (Biedrība „Florbola attīstības aģentūra”). 
Vēlas precizēt, par ko konkrētāk ir runa. 

Artis Drēziņš (Biedrība ,,MMK Devil & Witches”). 
Informē, ka sociālie mediji tiek pielīdzināti klasiskajiem medijiem un izplatot nemotivētus apvainoju-
mus sabiedriskā telpā, kas ir sociālaie tīkli, apvainotā persona var vērsties Valsts policijā par neslavas 
celšanu.  

Andris Dzenis (Biedrība „Latvijas Jaunatnes progresa savienība”). 
Ierosina organizēt LFS 30.gadu jubilejas programmas plāns. Piedāvā uzņemties to vadīt.  

Ainars Puķītis (Lielvārdes novada sporta centrs). 
Uzskata, ka visa sporta sistēma valstī ir uz naža asmens, daudzi jautājumi aizgājuši nepareizās gultnēs. 
Informē, ka ir tāda Sporta skolu direktoru padome, kurā ietilpst 78 biedri, kas ir Latvijas sporta skolas 
un sporta klubi, kas ieguvuši valsts finansējumu. Šī organizācija cīnās, lai tiktu uzņemti Latvijas sporta 
fedrāciju padomē kā biedrs, jo šobrīdējai IZM ministrei sports nav prioritāšu sarakstā, ļoti grūti nonākt 
līdz pārrunām, ir nepilnības sporta likumā, IZM Sporta departamentā nav vadītāja.  
Uzskata, ka pēdējie pieņemtie lēmumi saistībā ar prioriāro sarakstu ir mūsu visu panākums, pateicoties 
spēlētāju skaitam, starptautiskajiem sasniegumiem, jo kā neolimpiskajam sporta veidam būt starp 10 
lielajiem grandiem, tas ir ļoti liels panākums. 
Visas sporta skolas un sporta klubus nebaidīties iesaistīties valsts finansētajā sistēmā, jo tādā veidā var 
izveidot spēcīgu organizāciju.  
Uzskata, ka sports un kultūra ir tas, ar ko varam lepoties.  
Mācību programmā ir florbola spēļu tiesāšanas sadaļa, aicina sākt ar šo, lai jauniešus no 14 gadu vecu-
ma piesaistītu tiesāšanai. Norāda, ka joprojām nesakārtota sistēma visos Latvijas sporta veidos ir ne-
pilngadīgu tiesnešu darba samaksa, jo juridiski praktiski tas nav iespējams. Tam nepieciešamas dzirdī-
gas ausis valstiskā līmenī, lai šīs problēmas nebūtu. 
Aicina būt uzmanīgiem ar neordināriem lēmumiem biedrībās, klubos, treneru, pārstāvju starpā, jo sa-
biedrība to vien alkst, lai rastu kādu skandālu. 
Aicina strādāt visiem kopā, lai būtu labāk. 



7

Andris Pīlups (Biedrība „Florbola Attīstības aģentūra”) 
Pozitīvi novērtē jaunā Latvijas vīriešu florbola izlases trenera izvēli. Cer, ka daudz dos Latvijas florbo-
lam.  
Jautā sīkāku informāciju par treneru semināru.  
Vēlas pateikties LFS par doto iespēju LSPA studentiem un pasniedzējiem apmeklēt Superfinālus Arēnā 
Rīga. Vairāki no studentiem paši izrādījuši interesi apmeklēt pasākumu. Lielākā daļa LSPA studentu nav 
florbolisti, ja mēģināsim labā veidā šo sporta veidu pasniegt, lielākas iespējas, ka savā ikdienas darbā 
skolās, iekļaus šo sporta veidu savās stundās.  
Norāda, ka punkts par Ētikas kodeksu jau bija iekļauts pagājušā gada darba sarakstā.  
Uzskata, ka LFS Prezidenta ziņojumā uzrādītie skaitļi - licencēto skaits, komandu skaits utt., ir klubu 
nopelns, ne LFS. Klubi mēģina palielināt savu spēlētāju skaitu, veido jaunas komandas dažādās vecuma 
grupās, norāda, ka neredz LFS darbību, lai šie punkti uzlabotos.  
Pateicās LFS Sacensību komitejas vadītājam par šī darba uzņemšanos. Uzslavē entuziasmu un ieinte-
resētību, sarežģītās situācijās cenšas rast risinājumu. Novēl izturību un palikt nelokāmam. Jautā par to, 
cik daudz LFS Sacensību komiteja iesaistās Nolikuma uzlabošanā. 
Uzskata, ka klubiem, biedriem biežāk jārīko diskusijas klātienē vai virtuālajā vidē, lai kopīgi meklētu 
pareizo ceļu un labākos risinājumus.  
Par LFS Jaunatnes komitejas ziņojumā minētajām problēmām ar tiesnešiem - jautā precizēt - kas tās 
bija par problēmām, kā izpaudās? Pats persīgi nesaskārās ar milzīgām problēmām jauno tiesnešu jautā-
jumā. Uzslavē LFS Jaunatnes komitejas vadītāju par mēģinājumu iesaistīt jaunos tiesnešus. Uzskata, ka 
LFS Jaunatnes komiteja strādāja labi, progresīvi un produktīvi.  

Artis Drēziņš (Biedrība ,,MMK Devil & Witches”) 
Vēlas atgādināt, ka vispārējos ētikas un uzvedības normas regulē Administratīvo pārkāpumu kodekss, 
īpašos gadījumos - Krimināllikums.  
Var uzrakstīt gari un plaši, ko drīkst un ko nedrīkst, bet sports ir emocionāls. Pārkāpums jāvērtē kon-
tekstā.  
Iesaka kontrolēt sevi sarunās pubiskā vidē.  

Ilvis Pētersons sniedz atbildes uz izskanējušajiem jautājumiem 
Informē, ka sīkākās atbildes par jaunajiem tiesnešiem sniegs LFS Jaunatnes komitejas vadītājs, jau-
natnes komandu sapulcē, kur būs precīzāka auditorija.  
Informē, ka LFS Treneru saminārs notiks Latvijas vīriešu izlases otrās nometnes laikā, kas notiks 
25.-29.jūlijā.  
Ētikas kodekss ir sagatavošanas procesā. Uzskata, ka nav svarīgi to veidot ķeksīša pēc. Ja kaut ko 
daram, tad cenšamies to izdarīt maksimāli augstā kvalitātē, ja šo brīd tas nav iespējams, tad labāk uz 
kādu brīdi atlikt.  
Par jaunu vietu attīstīšanu - uzskata, ka LFS vieni paši nevar neko izdarīt, kamēr nebūs jaunā vietā en-
tuziasti, tikmēr papildus nenostimulēsim, pat daudzos esošajos klubos trūkst treneru, lai uzņemtu visus   
bērnus un jauniešus. Nav nejauša pagājušā gada labāko spēlētāju vietas izvēle Ventspilī, kā arī dalība 
Pludmales spēlēs. Mērķis bija parādīt, ka florbols tur ir iespējams. 
Informē, ka priekšlikumi Nolikumiem tiek izvērtēti sadarbībā ar komiteju vadītājiem un daudzas lietas 
tiek ņemtas vērā, iespēju robežās papildinot Nolikumus.  

Mārtiņš Neilands (Ādažu novada dome) 
Norāda, ka pēc viņam pieejamās informācijas, gatavošanās vīriešu U19 pasaules čempionātam bija 
sasteigta un nepilnvērtīga. Jautā, kas tiek darīts, lai gatavotos uz nākamo čempionātu. Saprot, ka finan-
sējuma trūkst, bet vēlas uzzināt, vai iemaksātā nauda par dalības maksās un licencēm atgriežās pie jau-
niešiem, vai netiek pārvirzīta kaut kur citur.  
Interesē, ko mēs visi darām, lai pietuvotos TOP4 un ar mums rēķinātos TOP4 komandas, jo šobrīd visur 
uzsvars, ka visur esam 5. 
Jautā par kvalifikācijas turnīriem - vai ir pētīts, cik rentabli, ka uzņemam šos turnīrus pie sevis, jo tie ir 
milzīgi izdevumi. Sūdzamies, ka visu laiku nav naudas, bet, vai šādi neizšķērdējam līdzekļus? 
Pozitīvi novērtē tiesnešu rotāciju ar Somiju un Igauniju, bet vairāk interesē kāds labums no tā mūsu 
esošajiem tiesnešiem? Jautā, kas tiek darīts viņu kvalifikācijas celšanai?  
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Pozitīvi novērtē, ka testu nokārtojušo un licencēti vairāk kā 300 jaunie tiesneši, bet reālais jautājums ir - 
cik šāds tiesnesis ir spējīgs izkāpt laukumā, cik spējīgs pieņemt lēmumu, kāda ir viņa nostāja.  
Uzskata, ka tiesnesim ir jāizskatās pēc tiesneša.  
Jautā, kā tiek izlietots mārketinga finansējums? 

Normunds Grunckis (Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skola) 
Informē, ka ir viens no tiem cilvēkiem, kas LFS ir dibinājis.  
Uzskata, ka uz viena entuziasma bāzes neko nevar panākt. Lai kaut ko sasniegtu, jābūt ieguldījumam. 
Jautā, cik esošā vadība spēj ieguldīt, lai izcīnītu panākumus? 
Uzskata, ka LFS ir jānodarbojās ar finansējuma piesaisti.  
Uzskata, ka LFS nedara savu darbu tik labi kā vajadzētu, iespējams, jāmeklē cilvēki, kas to var izdarīt 
labāk.  

12. LFS biedru iesniegumu izskatīšana. 
Ilvis Pētersons informē par saņemto iesniegumu no Biedrības “Florbola Attīstības aģentūra”, kurā tiek 
lūgts LFS Valdes uzticības balsojums.  
Informē, tie, kas balsos - par, vēlas izteikt neuzticību esošajai LFS Valdei, tie, kas balsos - pret, vēlas 
saglabāt esošo LFS Valdi. Skaitot balsis, jāņem vērā balsu vairākums.  

Balsojums: Par – 7, pret – 18. 
Lēmums: LFS Valde paliek spēkā esoša. 

Ilvis Pētersons slēdz LFS Biedru sapulci. 

Sapulce slēgta: 30.maijā pulksten 15:46. 

Sapulces vadītājs:                   Ilvis Pētersons 

Protokoliste:                  Dace Grizāne


